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Datum: Onsdagen den 19 mars

Tid: kl 19.00 — 21.30

Plats: Stora Salongen, Folkets Hus, Lilla Edet

Justeringsdag: Onsdagen den 26 mars, klockan 13.00.

Paragrafer: 9-16

Utses att justera: Peter Spjuth (V) och Julia Färjhage (C)

Underskrifter:

Sekreterare ~~4t~t~a. G-r—v
Maria Olegård

Ordförande ~ G~~~f~GG
Marie-Louise Nielsen (KD)~. ~ _ i

-/` ( ~ ~^
Justerare C;~-~ c~\ ~ "~'f/ ~-~ .• ~

Peter Spju, ~V) J ia Färjhage (C__

Anslag/Bevis

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits via anslag.

Organ Kommunfullmäktige

Sammanträdesdatum 2014-03 ~ 19

Datum då anslaget sätts upp

2014-03-27

Datum då anslaget tas ner

201404-22

Förvaringsplats för protokoll: Kommunledningsförvaltningen

Underskrift: ~~~a

Maria Olegård
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Beslutande

Ingemar Ottosson (S)
Uno Ekberg (S)
Anita Andreasson (S) ersätter Bert Åkesson (S)
Anne-Lie Palm (S)
Kjell Johansson (S)
MarieAnne Andersson (S) Kerstin Åkesson (S)
Göran Suhl (S) ersätter Carlos Rebelo da Silva (S)
Anita A Björk (S)
Leif Håkansson (S)
Lola Siihl (S)
Peter Spjuth (V)
Linda Holmer Nordlund (V)
Kim Pedersen (V) ersätter Sofia Vinberg Kempe (V)
Ulf Wetterlund (FP)
Karin Hallhagen (C)
Roy Beckman (C) ersätter Peter Larsson (C)
Paulina Svznungsson (C)
Jörgen Andersson (C)
Julia Färjhage (C)
Dennis Blidevik (M) ersätter Camilla Waltersson Grönvall (M)
Peder Engdahl(M)
Anna~Lee Almmalm (M)
Zara Blidevik (M)
Lars-Erik Anderström (M)
Tommy Nilzen (MP)
Marie-Louise Nielsen (KD)
Carl Carlsson (SD)

Övriga närvarande

Ersättare

Jens Nielsen (KD)
Marianne Genborg (KD)

Tjänstemän

Lena Palm, kommunchef
Maria Olegård, kommunsekreterare
Peter Jimmefors, ekonomichef
Lars Ivarsbo9 vice ordförande i utbildningsnämnden, § 12
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Godkännande av dagordningen

Sammanfattning

Ordföranden föreslår att utsänd dagordning godkänns.

Beslut

Kommunfullmäktige godkänner utsänd dagordning.

~~L~~
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§10

Avsägelser och fyllnadsval
Dnr 2011/KS0013

Sammanfattning

Josefine Lundin (V) begär i skrivelse som inkom 2014-02-13 att få bli entledigad från
uppdraget som ersättare i utbildningsnämnden.

Rune Augustsson (C) begär i skrivelse som inkom 2014-0227 att få bli entledigad från
uppdraget som ersättare i valnämnden.

Ann-Sofie Olofsson (FP) begär i skrivelse som inkom 2014-03-04 att få bli entledigad
från uppdraget som ersättare i utbildningsnämnden.

Johnny Olofsson (FP) begär i skrivelse sam inkom 2014-03-04 att få bli entledigad från
uppdraget som ersättare i kultur och fritidsnämnden.

Robin Alsing (V) begär i skrivelse som inkom 2014-03-10 att få bli entledigad från
uppdraget som ersättare ikultur- och fritidsnämnden.

Sylvia Stenfeldt (C) begär i skrivelse som inkom 20J.4-03-17 att få bli entledigad från
uppdraget som ledamot i valnämnden.

Beslut

1 o Kommunfullmäktige godkänner avsägelsenia.

2. Kommunfullmäktige väljer Carl Jändel (V) till ersättare i utbildningsnämnden för
tiden fram ti112014-12-31 e

3, Kommunfullmäktige väljer Ann~Christine Dymen (C) till ersättare i valnämnden för
tiden fram ti112014-1231.

4, Kommunfullmäktige väljer Anders Aronsson (V) till ersättare ikultur- och
fritidsnämnden för tiden fram ti112014-12-31a

5. Kommunfullmäktige väljer Dan Petersson (C) till ledamot i valnämnden för tiden
fram ti112014-12-31,

6. Kommunfullmäktige väljer Andreas Nelin (M) till ersättare i individnämnden för
tiden fram till 2014-1231

~~ ~- ~~ ~~
'.å v
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7, Kommunfullmäktige bordlägger val av ersättare i utbildningsnämnden (FP) och val
av ersättare ikultur- och fritidsnämnden (FP).

Beslutet expedieras till
De som avgår
De nyvalda
Utbildningsnämnden
Individnämnden
Valnämnden
Kultur- och fritidsnämnden
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§11

Verksamhetsövergångar för lönehantering, ekonomi-
administration, upphandling samt IT-drift till SOLTAK AB
Dnr 2013/KS0276

Sammanfattning

Kommunfullmäktige i korrimunerna Stenungsund, Orust, Lilla Edet, Tjörn, Ale,
Kungälv och Öckerö beslutade våren 2013 att ingå som ägare i ett gemensamt ägt bolag,
SOLTAK AB.

SOLTAK AB har till ändamål med sin verksamhet att främja ägarkommunernas behov
av administrativa stödresurser på ett kostnadseffektivt sätt. Syftet är långsiktigt och
inriktat på att skapa effektiva administrativa processex med hög kvalitet och låg
sårbarhet så att resurserna till kärnverksamheterna kan ökas

Förstudier har genomförts av ekonomi- och löneadministration, upphandling samt IT~
drift. Varje kommun avgör själv vilka verksamheter som ska överföras till bolaget.

För Lilla Edets del föreslås verksamhetsövergång för ekonomi,- löneadministration och
IT~drift.

beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll 2014-03-OS § 18
Arbetsutskottets protoko112014-02-19 § 12
Tjänsteskrivelse från kommunchefen, daterad 2014-0210
Personalchefens analys, daterad 201402-06
Ekonomichefens analys, daterad 2014-02-06
Förstadia ekonomiadministration, löneadministration och upphandling
Förstadia IT-drift

Yrkande
Ingemar Ottosson (S) lämnar följande beslutsförslag

1. Kommunfullmäktige beslutar att verksamheterna avseende ekonomi och

löneadministration samt IT~drift överförs till SOLTAK AB.

2. Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att. administrera och verkställa

övergången av verksamheterna.

~, Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att tilldela SOLTAK AB uppdrag

avseende ekonomi- och löneadministration samt IT~drifto
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4, Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att ytterligare utreda frågan om

verksamhetsövergång avseende upphandling samt besluta om eventuell

verksamhetsövergång.

5. Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen administrera och verkställa en

eventuell övergång av upphandlingsverksamheten samt tilldela SOLTAK AB

uppdrag avseende verksamheten.

6. Kommunfullmäktige ökar kommunstyrelsens ram år 2014 med 3 000 tkr vilket

finansieras via resultatet,

Peder Engdahl (M), Jörgen Andersson (C) och Ulf Wetterlund (FP) tillstyrker Ingemar
Ottossons yrkande.

Linda Holmer Nordlund (V) lämnar följande beslutsförslag°
Kommunfullmäktige återremitterar ärendet till kommunledningsförvaltningen för att
utreda på vilket sätt förvaltningarna påverkas av att de berörda. tjänsterna flyttas bort.
Förvaltningarna ska ha en rent egoistisk syn på frågan och utreder utifrån sina behov.
Därefter kan. kommunchefen få i uppdrag att sammanställa der för presentation i
kommunstyrelsen. Dessutom ska en teknisk förstudie göras för IT samt att d~ ytterligare
analyser som nämns utförs.

Peter Spjuth (V) tillstyrker Linda Holmer Nordlunds yrkande.

beslutsgång
Ordföranden frågar först om ärendet ska avgöras idag eller om ärendes ska
återremitteras och finner att ärendet ska avgöras idag.

Därefter konstaterar ordföranden atp kommunfullmäktige bifaller Ingemar Ottossons
yrkarldea

Peter Spjuth (V) Linda Holmer Nordlund (V) och Kim Pedersen (V) meddelar att de
inte deltar i beslutet.

Beslut
1 e Kommunfullmäktige beslutar att verksamheterna avseende ekonomi och

löneadministration samt ITmdrift överförs till SOLTAK AB.

2~ Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att administrera och verkställa

övergången av verksamheterna.

3. Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att tilldela SOLTAK AB uppdrag

avseende ekonomi° och löneadmzn~stration samt IT-drift°

4, Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att ytterligare utreda frågan om

verksamhetsövergång avseende upp~i~radling samt besluta om eventuell

verksamhetsövergång.

~- ~~
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5, Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen administrera och verkställa en

eventuell övergång av upphandlingsverksamheten samt tilldela SOLTAK AB

uppdrag avseende verksamheten.

6. Kommunfullmäktige ökar kommunstyrelsens ram år 2014 med 3 000 tkr vilket

finansieras via resultatet.

Protokollsanteckning
Ordföranden tillåter Peter Spjuth (V), Linda Holmer Nordlund (V) och Kim Pedersen
(V) att lämna en protokollsanteckning. Protokollsanteckningen biläggs protokollet.

Beslutet expedieras till
SOLTAK AB
Kommunchefen
Personalchefen
Ekonomichefen

~~ ~~



Vänsterpartiet Lilla Edet

Hantverkaregatan 4A, 463 30 Lilla Edet
Telefon: 0520-65 86 12 0520-65 72 07

vpliliaedet@yahoo.se
www. va n ste rp a rtf et. s e

Protokollsanteckning till ärendet om överflyttning av kommunala verksamheter till SOLTAK AB

Inför beslut har kommunfullmäktiges ledamöter kunnat ta del av de två förstudierna vilka utgör

grunden för ställningstagande ifrågan. Förstudierna har i förväg inte skickats ut —för att få ta del av

dem har ledamöterna på egen begärn fått begära ut dem. På den direkta frågan under

kommunfullmäktiges sammanträde är det tydligt att de flesta inte tagit del av förstudierna. Till

sammanträdet finns tre av kommunens chefstjänstemän iform av kommunchef, ekonomichef samt

personalchef. De borde ha föredragit ärendet för kommunfullmäktiges ledamöter — så sker inte.

Vänsterpartiets ledamöter har i sin helhet tagit del av och satt sig in i förstudierna.

förstudierna framgår att det har varit svårt att få fram underlag för att beräkna besparingar -ändå ser

man besparingspotential. Vad gäller kostnaderna så säger man att faktorerna varierar mellan

kommunerna och att det därför är svårt att hitta en gemensam och rättvis modell för att jämföra dem.

Ändå slår man ihop verksamheterna och behandlar dem tillsammansa Vänsterpartiet anser det mycket

svårt att utläsa en klar bild om hur just Lilla Edet påverkas av ett samgående. Förstudien pekar vidare

på att när det gäller mognadsgraden så har kommunerna kommit olika långt men säger samtidigt att

det är väldigt viktigt att kommunerna befinner sig på ungefär samma mognadsnivå när de går

samman, detta för att samarbetet skall fungera och för att önskad nytta och effektivisering ska kunna

uppnås. I förstudierna säger man också att kommunerna skiljer så mycket åt vad gäller relevanta

områden för utvärdering t.ex. organisation, styrmodell, arbetsmetodik, nyckeltal, målsättning, mätning

mm och att det gör att det är extra svårt att få en uppfattning om potentialen och nyttan av ett

sammangående. Man understyrker också att det endast är de ekonomiska aspekterna som ingår i

förstudien för IT och för att kunna utvärdera en sammanslagning rekommenderas starkt en teknisk

förstudie. En sådan förstudie har inte gjorts. Enligt förstudien finns det risker i en migrering som bör

analyseras vidare för att säkerställa att de kan migrieras. Dessutom säger förstudien det bristande

underlaget i nuläget gör det svårt att dimensionera SOLTAK AB för vald kvalitetsnivå. När det gäller

kvaliteten så kan inte Vänsterpartiet se hur man mätt detta eller ens vad man menar med kvalitet.

Vänsterpartiet efterlyser en form av konsekvensanalys för organisationen Lilla Edets kommun, d.v.s.
det som blir kvar efter att SOLTAK AB har plockat ur det som de vill ha. Kommunens samtliga
förvaltningar bör utreda på vilket sätt de berörs av att stödfunktionerna flyttas från
grundorganisationen.

Vänsterpartiet kan inte på något sätt fatta ett så stort beslut på så svaga grunder som hittills
presenterats. Det är beklämmande att kommunfullmäktiges ledamöter går till beslut i en fråga som är
så svagt utredd. Vi i Vänsterpartiet yrkar därför på återremiss i frågan. När konsekvensbeskrivning,
djupare analyser kring så väl kostnader, besparingar och kvalitet samt tel<nisl< förstudie för IT-
verksamheten kan presenteras kan vi tänka oss att fatta ett beslut ifrågan —man där är vi inte ännu.

För Vänsterpartiet i kommunfullmäktige

Peter Spjuth, Linda Holmer Nordlund och Kim Pedersen

~~ ~~~~~~
Sidan 1 av 1
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§12

Årsredovisning 2013, Lilla Edets kommun

Dnr 2014/I~S0074

Sammanfattning
Lilla Edets kommun följer upp verksamhet samt ekonomi och redovisar dessa för
kommunfullmäktige efter varje tertial. Per april är det en uppföljningsrapport, per
augusti är det ett delårsbokslut (enligt den kommunala redovisningslagen ska ett
delårsbokslut upprättas för perioden januari till juni, juli eller augusti) och per december
redovisas årsbokslutet i en årsredovisning, vilken denna skrivning omfattar.

Nämnderna har gjort en bedömning över sin förmåga att uppfylla sina grunduppdrag, I
det stora hela så klarar nämnderna av det, men utbildningsnämnden avviker i och med
att det inom grundskolan fortfarande kvarstår brister avseende elevernas måluppfyllelse

Kommunfullmäktige har beslutat om 17 prioriterade mål. Respektive nämnd och
styrelse har därefter konkretiserat dessa för sitt ansvarsområde, vilka det stora flertalet
är uppfyllda. Tio av de prioriterade målen bedöms vara uppfyllda, ett är på god väg,
men inte ända framme och sex uppfylls inte. Av de två finansiella målen så uppfylls etts

.Årets resultat visar på ett överskog om 0,7 mkr, och efter balanskravsutredning
redovisas ett överskott med 1,3 mkr. I och med detta så inhämtas föregående års
underskott. Det budgeterade resultatet var 3,0 mkr, vilket innebär att utfallet är lägre än
budget med 2,3+mkr. De största negativa avvikelserna återfinns hos individnämnden
(~3,2 mkr), främst orsakat av ökade placeringar, hos utbildningsnämnden (-2,9 mkr),
främst orsakat av utökat stöd och en organisation som är svår att driva effektivt, samt
hos finans 2,5 mkr), främst orsakat av lägre skatteintäkter och högre pensionskostnader
men positivt finansnetto samt AFA~intäkter på 9,3 mkr. Kostnader ingår med 1,1 mkr
avseende kommunens del i skredriskutredningar (40 % av upparbetade utgifter)a

Volymen avseende investering ligger på 30,5 mkr, vilket är 15,5 mkr lägre än budget°
Orsak till detta är att ett flertal investeringar förskjutits i fide
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När det gäller exploateringsutgifterna så har dessa. främst avsett områdena Ekeberg och
Lödöse stationsområde. Kommunfullmäktige budgeterade inkomster med 31,8 mkr och
utgifter på maximalt 23,7 mkr under året° Utfallet visar på 3,2 mkr respektive 7,2 mkr. I
budgeten förutsattes att etablering av Jernhusen skulle ske med 15 mkr, både på inkomst
och utgiftssidan, men detta har inte blivit av,

Med ett resultat som efter balanskravsutredning är positivt, ett av de två finansiella
målen samt tio av de priariterade målen uppnås så uppfyller kommunen kravet på en
ekonomi i balans och en god ekonomisk hushållning, tack vare intäkter från AFA.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokoll 2014-03-OS § 20
Ekonomichefens skrivelse 2014/KS0074~3
Årsredovisning avseende Lilla Edets kommun 2014/KS0074~4

Yrkande
Ingemar Ottosson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag,

Peter Spjuth (V), Linda Holmer Nordlund (V), Leif Håkansson (S) tillstyrker Ingemar
Ottossons yrkande.

Julia Färjhage (C) tillstyrker Ingemar Ottossons yrkande men med följande ändringar i
årsredovisningen: "Inriktningsmål fbedöms som ej uppfyllt. Samt att prioriterat mål 15
och 17 bedöms som ej uppfyllda.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar först att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens
förslag.
Därefter frågar ordföranden om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Julia Färjhages
ändringsyrkande. Kommunfullmäktige avslår ändringsyrkandets

Omröstning
Omröstning begärs och ska genorriföras. Du som vill bifalla Ingemar Ottossons (S)
förslag röstar ja och du som vill bifalla Julia Färjhages (C) förslag röstar nej, Vid
omröstningen avges 15 ja-röster och 12 nej röster. Hur var och en röstat framgår av
bilaga till detta protokollo

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner Årsredovisningen för Lilla Edets kommun, som
redovisar ett positivt resultat om 0,7 mkr.

beslutet expedieras till
Ekonomichefen
Revisorerna
Samtliga nämnder/förvaltningar
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Vid omröstning

§12

JA NEJ AVSTÅR

Ingemar Ottosson (S) X

Uno Ekberg (S) X

Anita Andreasson (S) X

Anne-Lie Palm (S) X

Kjell Johansson (S) X

MarieAnne Andersson (S) X

Göran Siihl (S) X

Anita A Björk (S) X

Leif Håkansson (S) X

Lola Suhl (S) X

Peter Spjuth (V) X

Linda Holmer Nordlund (V) X

Kim Pedersen (V) X

Ulf Wetterlund (FP) X

Karin Hallhagen (C) X

Roy Beckman (C) X

Paulina Svenungsson (C) X

Jörgen Andersson (C) X

Julia Färjhage (C) X

Dennis Blidevik (M) X

~~~ ~~ ~/
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Vid omröstning

§12

JA NEJ AVSTÅR

Peder Engdahl (M) X

Anna-Lee Alenmalm (M) X

Zara Blidevik (M) X

Lars-Erik Anderström (M) X

Tommy Nilzen (MP) X

Marie-Louise Nielsen (KD) X

Carl Carlsson (SD) X

Summa 15 12

i ~'

~~~L 
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§13

Revisionsberättelse
Dnr 2014/KS0090

Sammanfattning

Kommunens revisorer har granskat den verksamhet som bedrivits i styrelse, nämnder
och fullmäktigeberedningar och genom utsedda lekmannarevisorer verksamheten i
kommunens företag.

Revisorerna bedömer sammantaget att styrelse, nämnder och beredningar i Lilla Edets
kommun har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenlig och från ekonomisk synpunkt
tillfredställande sätt.

Beslutsunderlag

Revisionsberättelse för år 2013.
Granskningsrapport för år 2013 för Leifab
Granskning av årsredovisning 2013, PWC

Beslut

Kommunfullmäktige beviljar samtliga ledamöter i styrelsers nämnder och beredningar
ansvarsfrihet.

Beslutet expedieras till

Revisorerna

~ ~~~-~-~
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§14

Återredovisning 2013 enligt finanspolicyn
Dnr 2014/KS0046

Sammanfattning

Den av kommunfullmäktige fastställda finanspolicyn fastslår hur likvida medel får
placeras samt hur upptagna lån ska hanteras. Kommunstyrelsen ska erhålla en
redovisning i samband med årsbokslutet.

Bilagt återfinns redovisningar på placerat kapital, utlämnade lån, upplånat kapital samt
ingångna borgensåtaganden.. Det upplånade kapitalet är vid årets slut totalt 265 mkr
(ökning med 20 mkr under året) och borgensåtaganden finns på 553 mkr läkning med
30 mkr), varav merparten avser Leifab. Risken för att kommunen tvingas lösa in borgen
är låg förutom med 6,7 mkr (minskning med 0,1 mkr) där risken är medel eller hög.
Förutom de likvida medlen så finns en placering i form av ett förlagslån hos
Kommuninvest med 2,7 mkr. Kommunen har också lånat ut/förskotterat kapital till
Trafikverket för väg 1996, E45 samt stationsområdet i Lödöse med totalt 10,4 mkr
(minskning med 21,5 mkr). Kommunens fordran på Gårdahallens ekonomiska förerang
har lösts i och med att ishallen övertogs av kommunen, då föreningen likviderades.

Vid bokslutstillfället är den genomsnittliga kapitalbindningstiden 0,90 år (0,87 år fg år),
och 70 % av lånen förfaller till betalning inom ett år (bör enligt policyn vara mindre än
SQ %). Orsaken till det är att i princip all upplåning sker rörligt utan kapitalbindning och'
räntesäkringar sker genom derivatinstrument. Risken med att inte säkra kapitalet är att
den utlånande parten kan säga upp krediten med kort varsel, men ska kapitalet bindas så
kostar det ett antal räntepunkter. Då nästan all nyupplåning sker via Kommurunvest så
har bedömningen gjorts att kapitalet kommer att finnas tillgängligt. Den genomsnittliga
räntebindningen ligger på 5,67 år (4,37 år fg år), då räntederivat används för att sprida
ränterisker, och andelen ränteförfall inom ett å.Y° är 13 % (33 % fg år). Under året har
snitträntan varit 2,87 % (3,05 % fg åx) och vid bokslutstillfället är den 2,88 % (2,75
fg år).

Utöver de i bilaga redovisade uppställningarna så har Lilla Edets kommun, via
medlemskap i Kommuninvest, ett solidariskt borgensansvar avseende Kommurunvests
skulder. Vi har inte fått uppdaterade siffror från Kommuninvest ännu, men vid
halvårsskiftet var kommunens andel av Kommuninvests totala förpliktelser 474 mkr och
andelen av de totala tillgångarna uppgick till 477 mkr.. Dessutom återfinns
borgensåtagande gentemot tre så kallade sociala boenden.
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Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protoko112014-03-OS § 21
Arbetsutskottets protoko112014-02-19 § 16
Ekonomichefens skrivelse 2014/KS0046-1

Yrkande
Ingemar Ottosson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Jörgen Andersson (C) tillstyrker Ingemar Ottossons (S) förslag och lämnar följande
tilläggsyrkande:
Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att se över finanspolicyn.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterar först att kommunfullmäktige bifaller Ingemar Ottossons
förslag.
Ordföranden frågar sedan om kommunfullmäktige bifaller eller avslår Jörgen
Anderssons tilläggsyrkande. Kommunfullmäktige bifaller til]_äggsyrkandet.

Beslut

1. Kommunfullmäktige beslutar att placerat kapital, utlämnade lån; upplåning samt
ingångna borgensåtaganden sker enligt de riktlinjer som fastställts i finanspolicyn
samt övriga beslut och redovisningen godkänns,

2. Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att se över finanspolicyn.

Protokollsanteckning
Ordföranden tillåter Peder Engdahl (M) och Michael Grönlund (M) att göra följande
protokollsanteckning:
"V~ tycker att lånet som traf kverket betalade tillbaka 2013 (väg 1026), skulle använts
till att amortera av våra lån. Inte för att öka likviditeten med dessa lånade pengar."

Beslutet expedieras till
Ekonomichefen
Kommunchefen
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§15

Samverkan i gemensam överförmyndarnämnd för
överförmyndarfrågor
Dnr 2014/KS0040

Sammanfattning
Lilla Edet, Orust, Tjörn och Stenungsund har sedan tidigare ett samarbete om en
gemensam organisation för överförmyndarnämndernas/överförmyndarens verksamhet.
Syftet med samarbetet är att gemensamt nyttja resurser för att få en organisation som
långsiktligt klarar av såväl ökad ärendetillströmning som skärpta lagkrav på
överförmyndarnämndernas/överförmyndarens verksamhet.

Fördelarna med en gemensam. överförmyndarnämnd är ökad rättsäkerhet, minskad
sårbarhet, bättre kontinuitet och snabbare beslut° Det innebär också ett mer rationellt
arbetssätt som bidrar till kostnadseffektivitets

Beslutsunderlag
Arbetsutskottets protoko112014-0219 § 9
Tjänsteskrivelse från kommunchefen, daterad 2014-02-10
Samverkansavtalet
Reglerriente

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att:
• under förutsättning av motsvarande beslut i berörda kommuner, bilda en

gemensam överförmyndarnämnd för överförmyndarfrågor med Lilla Edet, Orust
och Tjörns kommuner med Stenungsunds kommun som värdkommun från och
rned 1 januari 2015,

• anta förslag till. reglemente för den gemensamma nämnden,
• anta förslag till nytt samarbetsavtal,
• Lilla Edets kommuns överförmyndarnämnd avvecklas den 31 december 2014,

samt

• uppdra åt kommunstyrelsen att vidta nödvändiga åtgärder för att Stenungsunds
kommun ska kunna fungera som värdkommun för den gemensamma
myndighetsnämnden.

Beslutet expedieras till
Orust kommun
Tjörns kommun
Stenungsunds kommun
Överförmyndarverksamheten
Överförmyndarnämn deo
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§16

Redovisning av uppsiktsplikten över det kommunala företaget
Lilla Edets Industri och Fastighets AB (Leifab)
Dnr 2014/KS0062

Sammanfattning

Regler om uppsikt över de kommunala företagen finns i 6 kapitlet 1 § 2 st i
kommunallagen. Lagtexten har inte givit närmare vägledning om hur uppsikten ska ske.
En ny bestämmelse har införts med innebörden att kommunstyrelsen lårliga beslut dels
ska bedöma verksamheten i förhållande till det ändamål fullmäktige har fastställt, dels
verksamheten i förhållande till de kommunala befogenheterna.

Uppsiktsplikten skall leda fram till ett beslut som kan överklagas i enlighet med 10 kap
kommunallagen. Beslutet ska delges kommunfullmäktige snarast. En lämplig tidpunkt
är samtidigt som styrelsen överlämnar årsredovisningens

Om kommunstyrelsen f nner att bolagets verksamhet inte uppfyller kraven i 3 kap 17
och 18 § § skall kommunstyrelsen föreslå fullmäktige konkreta åtgärder för att rätta till
felaktigheterna, exempelvis ändrad bolagsordning eller kompletterande direktiv°

Ändamålet med Leifabs verksamhet framgår av § 4 i bolagsordningen:
Ändamålet med. bolagets verksamhet är att främja bostadsförsörjning, lokalförsörjning
för offentliga anläggningar samt lokalförsörjning för verksamhetsändamål.

Bolaget ska följa de kommunalrättsliga principerna i 2 kap och 8 kap 3 c
kommunallagen, innebärande att verksamheten ska vara förenlig med den kommunala
kompetensen och lokaliseringsprincipen, att kommunmedlemmar ska behandlas lika,
förbud att lämna stöd åt enskild och förbud att ta högre avgift än som svarar mot
kostnaderna för de tjänster som tillhandahålls, såvida inte lag eller rättspraxis för viss
verksamhet eller åtgärd medger undantag,

Lilla Edets kommun följer upp Leifabs verksamhet på flera olika sätt under året:
I tertialbokslut

p I dialogmöten mellan kommunstyrelsens arbetsutskott och Leifabs presidium samt VD
- I regelbundna uppföljnings/avstämningsmöten med kommunchef, ekonomichef och
VD för Leifab.
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Beslut
1, Kommunfullmäktige noterar informationen.
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